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PROTOKÓŁ Nr 13/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 17 maja 2021 r. 

godz. 14.00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 3 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Kurnyta Danuta 

3. Łobos Mariusz 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 3 członków Komisji: 

 

1. Jarosz Janusz 

2. Majak Violetta 

3. Murawski Bogdan 

 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Omówienie Informacji z wykonania budżetu za 2020 r. przez Skarbnika Miasta – 

BRM.0012.6.9.2021 

5. Zapoznanie się z uchwałą nr VI/39/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 7 maja 2021 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta Kamienna Góra sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta Kamienna Góra za 2020 rok – BRM.0012.6.9.2021 

6. Zapoznanie się z rocznym sprawozdaniem z wykonania planu Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra za 2020 rok – BRM.0012.6.9.2021 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie nadania Statutu 

Centrum Kultury w Kamiennej Górze – 35.2021 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia 

„Programu Ochrony Środowiska dla miasta Kamienna Góra”, „Planu Gospodarki 

Odpadami dla miasta Kamienna Góra” oraz „Programu Usuwania Wyrobów 

Zawierających Azbest” – 36.2021 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego – 37.2021 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości – 38.2021 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości – 39.2021 
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12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości – 40.2021 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości – 41.2021 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

nieruchomości w dzierżawę na okres 10 lat – 42.2021 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna 

Góra na 2021 r. – 43.2021 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kamiennogórskiemu – 44.2021 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu miasta 

Kamienna Góra z przeznaczeniem na realizowane prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, położonych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra, a nie 

stanowiących jej własności – 45.2021 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Przewodniczącego Rady Miasta Kamienna Góra – 46.2021 

19. Zapoznanie się z opinią Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie wniesionej 

skargi – BRM.1510.1.12021 

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze – BRM.0013.4.2021 

21. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wniosek 

KR oraz KGKiM – BRM.0003.132.2020 

22. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału BAM na wniosek 

KBSiR, KSS oraz KSWiP – BRM.0003.6.2021 

23. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału ZIf na wniosek 

KSS i KR – BRM.0003.31.2021 

24. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału ZIf na wniosek 

Komisji – BRM.0003.31.2021 

25. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Skarbnika Miasta na wniosek KR – 

BRM.0003.31.2021 pkt. 3 

26. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta na wniosek radnych – 

BRM.0003.37.2021 

27. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wnioski 

radnych z XXXIX Sesji Rady Miasta Kamienna Góra z 30 kwietnia 2021 r. – 

BRM.0003.38.2021 

28. Zapoznanie się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kamiennej Górze 

– BRM.1510.1.3.2020 

29. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności MOPS w Kamiennej Górze oraz 

występujących potrzeb w zakresie pomocy społecznej za rok 2020 – 

BRM.0012.6.11.2021 

30. Zapoznanie się z oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy 

Miejskiej w Kamiennej Górze – BRM.0012.6.12.2021 

31. Zapoznanie się z pismem Dyrektora COJ w Kamiennej Górze – 

BRM.0012.6.13.2021 

32. Zapoznanie się z pismem Wspólnoty Mieszkaniowej Szkolnej 13 w Kamiennej 

Górze – BRM.0005.4.2021 

 

33. Sprawy różne. 

34. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego protokołu. 

 

Ad.4. - BRM.0012.6.9.2021 

 

Informację z wykonania budżetu za 2020 r. przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

 Komisja zapoznała się z ww. informacją.  

 

Ad.5. – BRM.0012.6.9.2021 

 

Uchwałę przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta Iwona Pazgan /zał. 

Nr 2 do protokołu/. 

 

 Komisja zapoznała się z ww. uchwałą.  

 
Ad.6.  – BRM.0012.6.9.2021 
 

Roczne sprawozdanie z wykonania planu Gminy Miejskiej Kamienna Góra za 2020 

rok przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 3 

do protokołu/. 

 

 Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem.  

 

Ad.7.  – 35.2021 
 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 8. – 36.2021 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału IOŚ Magdalena Bręśkiewicz /zał. Nr 5 do protokołu/. 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
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Ad. 9. – 37.2021 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 10. – 38.2021 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 11. – 39.2021 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 12. – 40.2021 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 13. – 41.2021 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 14. – 42.2021 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka. 

 

Radny J. Bruździak zwrócił się z pytanie do Kierownika Wydziału IOŚ o wyjaśnienie, 

czy już wykonywane jakieś prace rekultywacyjnej na dzierżawionej działce? 
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Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz wyjaśniła, że plan rekultywacji wygasł w 

2016 r. i był zatwierdzony przez Starostwo Powiatowe. Teren znajduje się w obwodzie 

miasta.  Wyraziła zdanie, że dobrze, że nie były podejmowane żadne decyzje, gdyż teraz 

nie ma żadnych kar. Dodała, że Sanikom zrezygnował z dzierżawy terenu. Zachęca do 

użyczenia i dzierżawy tego terenu. Ponadto sposób gospodarowania terenem jest 

zgodny z przeznaczeniem. Osoba, która dzierżawi ten teren musi wykonać pan 

rekultywacji w zależności od tego, co znajdzie się w dokumentacji.  

 

Radny J. Bruździak dodał, że obecnie to co jest tam prowadzone jest prowadzone na 

dziko.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz powiedziała, że na tym terenie nie można 

utylizować żadnych odpadów. Jednakże po ostatniej wizycie nie stwierdziła żadnych 

nieprawidłowości. Końcem ubiegłego roku teren został oddany. Dzierżawca nie może 

wykonywać żadnych działań niezgodnie z przepisami. W projekcie jest mowa o 

rekultywacji zgodnej z obowiązującymi przepisami prawa. Musi być tez nadzór 

geologa.  

 

Radny J. Bruździak wyraził zdanie, że chciałby wiedzieć, w jaki sposób teren będzie 

zagospodarowany. Jak ten teren obecnie wygląda po roku czasu od ostatniej wizyty? 

Jakie jest zdanie kierowniczki? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że pozwoli sobie 

zarekomendować przedłużenie dzierżawy. Należy zapytać Radcy Prawnego, co musi się 

znaleźć w środku uchwały.  

 

Radny J. Bruździak powiedział, że jeśli chodzi o rozszerzenie dzierżawy, to 

dzierżawca zobowiązuje się rekultywować teren obecny lub rekultywowany będzie 

prowadzony zgodnie z ochroną środowiska.  Zobowiązuje panią kierownik, aby 

uchwała została podjęta pod pewnymi warunkami. Czy na etapie uchwały można 

zobowiązać burmistrza do prowadzenia monitoringu? 

 

Mecenas W. Witkowiak odpowiedział, że raczej nie można zobowiązać do tego 

burmistrza. Rada wyraża tylko zgodę lub nie na dzierżawę nieruchomości. Natomiast  
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umowa może określić, co może się znaleźć na tej ziemi. Tego typu warunki nie mogą 

się znaleźć w projekcie uchwały.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta powiedziała, że przy podpisaniu umowy możne być 

zawarte, co można robić na tej ziemi.  

 

Radny J. Bruździak dodał, że zobowiązuje, jak wyglądała dzierżawa przez cały rok. 

Teren i tak musi zostać rekultywowana.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz powiedziała, że obostrzenie powinno być 

w umowie. Teren nadal należy do gminy. Rekomenduje, aby przedłużyć dzierżawę.  

 

Radny J. Bruździak wyraził zdanie, że najpierw powinni znać plan rekultywacji.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. projektem uchwały i zadecydowała, że 

zaopiniowanie nastąpi na kolejnym posiedzeniu Komisji, tj. dnia 20 maja 2021 r. o godz. 

14.00 

 

Ad. 15. – 43.2021 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta Iwona 

Pazgan /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 16. – 44.2021 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta Iwona 

Pazgan /zał. Nr 12 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 17. – 45.2021 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Miasta Iwona 

Pazgan /zał. Nr 13 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
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Ad. 18. – 46.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. projektem uchwały zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji, tj. dnia 20 maja 2021 r. o godz. 14.00. 

 

Ad. 19. - BRM.1510.1.12021 

 

Komisja zapoznała się z ww. opinią /zał. Nr 14 do protokołu/. 

 

Ad. 20. - BRM.0013.4.2021 

 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 15 do protokołu/. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 21. - BRM.0003.132.2020 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji, tj. dnia 20 maja 2021 r. o godz. 14.00. 

 

Ad. 22. - BRM.0003.6.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji, tj. dnia 20 maja 2021 r. o godz. 14.00. 

 

Ad. 23. - BRM.0003.31.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji, tj. dnia 20 maja 2021 r. o godz. 14.00. 

 

Ad. 24. - BRM.0003.31.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji, tj. dnia 20 maja 2021 r. o godz. 14.00. 

 

Ad. 25. - BRM.0003.31.2021 pkt. 3 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 16 do protokołu/. 

 

Ad. 26. - BRM.0003.37.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji, tj. dnia 20 maja 2021 r. o godz. 14.00. 
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Ad. 27. - BRM.0003.38.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji, tj. dnia 20 maja 2021 r. o godz. 14.00. 

 

Ad. 28. - BRM.1510.1.3.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 17 do protokołu/. 

 

Ad. 29. - BRM.0012.6.11.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem /zał. Nr 18 do protokołu/. 

 

Ad. 30. - BRM.0012.6.12.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. oceną /zał. Nr 19 do protokołu/. 

 

Ad. 31. - BRM.0012.6.13.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 20 do protokołu/. 

 

Ad. 32. - BRM.0005.4.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 21 do protokołu/. 

 

Komisja podziela zdanie Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

które już złożyły wniosek ww. zakresie.  

 

Ad.33. Sprawy różne.  

 

 Komisja złożyła wniosek: 

 

Komisja Spraw Społecznych rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje o rozszerzenie 

odbioru odpadów wielkogabarytowych o dodatkowy dzień w tygodniu, czyli o sobotę, 

w punkcie prowadzenia odbioru odpadów przy ulicy Towarowej w firmie Sanikom Sp. 

z o.o. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 22 do protokołu.  

 

Ad.34. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

              /-/ Danuta Kurnyta 


